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Úvodem 

Komise sportovců byla vytvořena na začátku roku 2023 Českou federací boccii za účelem posílení 
práv sportovců a zefektivnění komunikace mezi hráči a vedením spolku. Členi komise vzešli z řad 
hráčů boccie, kdy za každou herní kategorií byl zvolený jeden hráč.  
 
Činnost komise 

Rok 2023 byl ve znamení rozsáhlejších změn pravidel, které nebyly dostatečně na úrovni WorldBoccia 
definovány. Aktivně jsme s komisí rozhodčích řešili estetickou stránku míčů tak, aby sportovci měli 
možnost si ověřit u konkrétní osoby z řad rozhodčích, zda míče odpovídají svým vzhledem pravidlům.   
Dále jsme řešili nové pravidlo ohledně vyjíždění z boxů při nečinnosti hráče během zápasu. Děkuji 
tímto Martině Kubalíkové a Samuelu Waagemu za pomoc s výkladem, kdy jsme kvůli upřesnění 
pravidla obtěžovali snad všechny lidi z WorldBoccia v Kanadě, Holandsku i Portugalsku.  

Během roku jsme také řešili kvalitu reprezentačních soustředění tak, aby byly více přínosné 
pro hráče. Jsem velmi rád, že v tomto tématu se vedla dlouhosáhlá diskuze mezi členy komise 
sportovců a trenérů. Děkuji Vladimíru Noskovi a celé komisi trenérů, že reprezentační tréninky 
v tomto roce probíhaly perfektně, přínosně, za asistenci sportovního psychologa, a moc jsme si je 
užili a byly pro nás velkým přínosem.   

V rámci naší komise se na nás obrátil hráč, který potřeboval konzultaci ohledně klasifikace. 
Děkuji Romanu Sudovi, že jemu i nám podal hodnotné informace, díky kterým víme, jak proces 
klasifikace funguje a jak se my sportovci můžeme bránit proti negativním rozhodnutím při klasifikaci. 

Skoro celý rok jsme komunikovali s korejskou společností DREAM, která vyrábí velmi kvalitní 
míče se zataženými švy. Po snad třiceti emailech můžeme konečně konstatovat, že testovací míče pro 
všechny kategorie už jsou v sídle ČFB. Děkuji moc Českému paralympijskýmu týmu za zakoupení 
těchto míčů a pomoc při clení tohoto materiálu. Velký dík patří také Artemu Kolínkovi, který pomohl 
se správným výběrem míčů od této společnosti. 
 
VIZE komise v roce 2024  

V roce 2024 bychom chtěli více zapracovat na efektivnější komunikaci mezi hráči a naší komisí. 
Chystáme se proto vytvořit nějaký komunikační kanál, prostřednictvím jeho se na nás hráči budou 
moci obrátit. Dále budeme sledovat nové trendy sportovního vybavení, vývoj pravidel v boccie a 
různé podněty od vás.     

  
Závěrem 

Děkujeme České federaci boccii, že nám dala možnost se podílet na činnosti uvnitř federace. 
Doufáme, že naše komise je aspoň malým přínosem pro sport a samotné sportovce. Jmenovitě patří 
také velký dík Pavle Vrbové, kterou jsme nejvíce obtěžovali při naší činnosti. 
 
 
 
V Plzni, 18. 11. 2023  

Za komisi sportovců vypracoval Radek Procházka  
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